

## 360 大嶼山海陸導賞團預訂表 (香港居民感恩月尊享優惠)

111 Ngong Ping Road, Ngong Ping, Lantau, HK

香港大嶼山昂坪昂坪路111號

Tel: (852) 3666 0606

Fax: (852) 2985 6028

Email: holidays@np360.com.hk

Website: www.np360.com.hk

<b>Eligible Guest for Free Entitlement:</b> 享有免費優惠換領者姓名:	<b>Travel Date:</b> 遊覽日期:
<b>Tel No.:</b> 電話號碼:	<b>HKID (First 4 digits):</b> 香港身份證號碼(頭4個數字):
<b>Email:</b> 電郵地址:	

Please select the tour time 請選擇導賞團時段		No. of pax 報團人數		
<b>11:00</b>	Itinerary inclusions 行程包括: Tai O Fishing Village with boat excursion / Po Lin Monastery / Giant Buddha / Ngong Ping Village 大澳漁村及小艇遊/寶蓮禪寺/天壇大佛/昂坪市集  Tours inclusions 套票包括: Air-conditioned sightseeing coach transfer between Tung Chung, Ngong Ping and Tai O, 3 hours guided tour services. 豪華旅遊巴士接送東涌、昂坪及大澳, 3小時專業導遊全程講解。  <b>Guests will be escorted back to Ngong Ping bus terminus and dismiss.</b> 導遊會帶領賓客回到昂坪巴士站自行離開。	<b>Eligible Guest (Free)</b> 換領者	<b>Companion</b> 同行者	<b>Infant ▲</b> 嬰兒▲
<b>12:30</b>		1		
<b>14:15</b>				

▲ Infants aged 0-2 years inclusive are free of charge. 0至2歲的嬰兒免費。

**All products are subject to availability and to be confirmed by 360 Holidays.**

所有項目視乎供應情況而定並須由 360 假期確認。

Below will be filled by 360 Holidays 以下由360假期職員填寫:		
<b>Filled by:</b> 負責職員:	<b>Verified by and date:</b> 驗證者及日期:	
<b>Booking Number:</b> 訂單號碼:		
<b>Special Offer (If any):</b> 特別安排(如有需要):		

**Please submit this booking application form via fax or email. (48 hours in advance)**

請以傳真或電郵遞交此表格以茲作實。(48小時前遞交)

**Please be punctual. Tickets can be redeemed for boarding before the confirmed departure time at Ngong Ping 360 Ticketing Office.**

遊客可在確認時間前到昂坪360 票務處以確認書換領套票及登車。敬請準時，逾時不候。

### Terms and Conditions

#### 條款及細則

1. 優惠推廣期為2019年3月6日至3月26日。

Promotional period from 6 to 26 March 2019.

2. 香港居民必需憑身份證號碼有「3、6及0」任何兩個數字之身份證正本(或11歲或以下小童之出世紙正本), 於推廣期內: [3月6日至26日]到昂坪360東涌纜車站售票處換領「360大嶼山海陸導賞團」, 並或以8折購買最多3位同行優惠, 逾期無效。

HKID Card holder is required to present Hong Kong ID cards (or birth certificate of child with age 11 or below) with any of the 2 numbers of '3', '6' and '0' in the ID card number, at ticketing office of Ngong Ping 360 Tung Chung Cable Car Terminal to redeem the ticket of '360 Lantau Land & Sea Guided Tour' from 6 to 26 March, and or purchase a maximum of three 20%off companion tickets (further refer as 'Thankful Month ticket'). Offer is only valid during the promotional period.

3. 香港居民必需憑身份證號碼有「3、6及0」全部三個數字之身份證正本(或11歲或以下小童之出世紙正本), 於推廣期內到360旅遊資訊中心換領港幣20元昂坪360禮品店現金券1張, 逾期無效。但不接受合資格之香港居民只換領元昂坪360禮品店現金券。

HKID Card holder is required to present Hong Kong ID cards (or birth certificate of child with age 11 or below) with all 3 of the numbers '3', '6' and '0' in the ID card number at Holiday 360 Information Centre, to redeem a HK\$20 Ngong Ping 360 souvenir shops coupon. Offer is only valid during the promotional period. However, redemption of Ngong Ping 360 souvenir shops coupon solely is not acceptable.

4. 所有感恩月門票及昂坪360禮品店現金券只限換領及購買日當天使用, 逾期無效。

All Thankful Month tickets and Ngong Ping 360 souvenir shops coupon are only valid on the day of redemption.

5. 每日感恩月門票及昂坪360禮品店現金券數量有限, 先到先得, 換完即止。

Quotas applied on Thankful Month ticket and Ngong Ping 360 souvenir shops coupon and on a first-come first-served basis while stock lasts.

6. 感恩月門票及昂坪360禮品店現金券只限相關及合資格之身份證(或11歲或以下小童之出世紙) 持證者本人親身購買、換領及登車使用。  
Thankful Month tickets and Ngong Ping 360 souvenir shops coupon can only be redeemed by the card holder of qualified HKID Card (or birth certificate of child with age 11 or below) in person. Presentation of relevant HKID Card (or birth certificate of child with age 11 or below) is required upon boarding.

7. 每日每張有效及合資格之身份證 (或11歲或以下小童之出世紙) 只可換領及換購指定感恩月門票一次。  
Each qualified HKID Card (or birth certificate of child with age 11 or below) is entitled to purchase Thankful Month tickets once every day.

8. 每張有效及合資格之身份證(或11歲或以下小童之出世紙) 只可於推廣期內換領昂坪360禮品店現金券一次。  
Each qualified HKID Card (or birth certificate of child with age 11 or below) is entitled to redeem Ngong Ping 360 souvenir shops coupon once during the promotional period.

9. 賓客需填妥此表格，於出發前最少2日交予360假期並獲確認方可享用此優惠。  
Guests are required to complete this form and return to 360 Holidays for confirmation at least 2 days prior to the tour date to redeem this offer.

10. 所有感恩月門票及昂坪360禮品店現金券均不得轉售或兌換現金，已購買之感恩月門票亦不得轉讓、更換或退款。  
All Thankful Month tickets are non-resellable, non-transferrable, non-changeable and non-refundable.

11. 上述感恩月優惠不得與其他折扣或推廣優惠一併使用。  
Mentioned Thankful Month offers cannot be used in conjunction with other discount or promotional offers.

12. 昂坪360之開放時間可能因天氣或其他特別情況而有所更改，請於出發前瀏覽昂坪360網頁查詢最新資訊。  
The opening hours of Ngong Ping 360 are subject to change due to inclement weather or other special circumstances. Please visit our website for updated information before departure.

13. 昂坪360有限公司保留修改條款及細則之權利，恕不另行通知。  
Ngong Ping 360 Limited reserves the right to modify these Terms and Conditions without prior notice.